
Overzicht toezeggingen commissie WW 13 september 2023

Agendapunt Titel Toezegging Portefeuillehou
der

Stand van zaken Afgedaan

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
21-06-2023 5. 
NOTULEN VAN 
DE 
COMMISSIEVERG
ADERING W&W 
19 april 2023 en 
TOEZEGGINGENL
IJST

Aandeel HVC 
meenemen in de 
energiemonitor

De heer Van den Berg (AWP) 
mist in zowel de concept-
notulen als de toezeggingenlijst, 
dat er tijdens deze vergadering 
bij het bespreken van het 
aandeel HVC de volgende 
letterlijke toezegging is gedaan: 
‘Het aandeel HVC wordt expliciet 
meegenomen in de 
energiemonitor.  Dhr. Knapp 
zegt namens het college toe dat 
deze belofte op de lijst komt.

J.B. Knapp Het aandeel HVC wordt 
meegenomen in de 
energiemonitor, die als 
bijlage aan de 
Najaarsburap wordt 
toegevoegd (VV van 
november). 

Het voorstel is de 
toezegging daarmee als 
afgedaan te markeren.

Ja

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
21-06-2023 3.1. 
Voorkeursalterna
tief Haarlem 
Waarderpolder

Betrokkenheid 
commissie- en 
VV-leden bij 
project HWP

Mw. Corbey (Natuurterreinen) 
stelt de volgende vraag: wat 
zou de VV in de optiek van het 
college kunnen doen, om de 
taken van het college in dit 
kader te ontlasten?  Dhr. De 
Ridder (PvdA) vraagt zijn mede-
commissieleden hoe zij denken 
dat de betrokkenheid van de VV 
bij Haarlem Waarderpolder het 
beste kan worden ingericht.  
Dhr. Knapp wil het 
eerstvolgende 
rapportagemoment gebruiken 
om met elkaar na te gaan welke 
aspecten de VV mist zodat zij 
beschikt over de juiste 

J.B. Knapp Het eerstvolgende 
rapportagemoment is in 
de bestuurlijke 
voortgangsrapportage 
over project HWP, die 
tijdens de VV van 
november als bijlage 
wordt toegevoegd aan 
de Najaarsburap. 
Tijdens de behandeling 
van de rapportage 
wordt gesproken over 
mogelijk missende 
aspecten. 
Het voorstel is de 
toezegging daarmee als 
afgedaan te markeren.

Ja



informatie als basis voor het 
goede gesprek.

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
21-06-2023 3.1. 
Voorkeursalterna
tief Haarlem 
Waarderpolder

Contact opnemen 
inzake cellulose 
(Stichtse 
Rijnlanden)

De heer Van der Kaap (PvdD) 
wil weten of portefeuillehouder 
Knapp bereid is om contact op 
te nemen met Stichtse 
Rijnlanden over hun sluitende 
businesscase inzake 
celluloseverwijdering.  Tijdens 
de VV komt dit onderwerp terug 
en dan zal de portefeuillehouder 
ook dit punt meenemen, aldus 
de voorzitter.  Dhr. Knapp zegt 
toe contact op te nemen met 
Stichtse Rijnlanden zonder 
verwachtingen te willen wekken 
in relatie tot Haarlem 
Waarderpolder. Het scopebesluit 
is immers in januari genomen 
en aanpassing zal tot 
vertragingen leiden. Maar de 
portefeuillehouder is van harte 
bereid om de informatie mee te 
nemen bij een gesprek over een 
cellulose-installatie op een 
andere locatie.

J.B. Knapp Nee

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
21-06-2023 3.1. 
Voorkeursalterna
tief Haarlem 
Waarderpolder

Opnemen 
medicijnrestenve
rwijderaar in MJP

Mw. Mols (PvdD) vraagt of in 
het MJP meteen een projectie 
van het vroegtijdig ‘inpluggen’ 
van de 
medicijnrestenverwijderaar kan 
worden meegenomen. En 
tevens een 
berekening/inschatting te geven 

J.P. de Vries Nee



in de voorspellingen qua inflatie, 
qua kostenstijging en hoe deze 
zich verhouden tot de 
marktwerking als dingen 
verplicht worden.  Dhr. De Vries 
wil dit punt graag eerst even in 
het college bespreken en hierop 
vervolgens integraal met de 
aanvullende vraag van de PvdD 
op terug te komen.

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
21-06-2023 3. 
VV-
BESLUITVORMIN
GSNOTA'S

Informeren 
ingelanden over 
emmissievrije 
deelstroombehan
deling

Dhr. Van Oeveren (VVD): nu 
wordt voorgesteld om het 
besluit om de pilot emissievrije 
deelstroombehandeling op te 
schalen naar een volledige 
invoering. De VVD raadt het 
college aan om meer uitleg en 
informatie beschikbaar te stellen 
aan de ingelanden over wat er 
eigenlijk wordt bedoeld met 
deze emissievrije 
deelstroombehandeling.  Dhr. 
Knapp zegt toe na te gaan hoe 
de suggesties in de 
communicatieplannen kunnen 
worden meegenomen.

J.B. Knapp De communicatie naar 
ingelanden toe 
betreffende uitleg en 
informatie over de 
emissievrije 
deelstroombehandeling 
is opgenomen in de 
projectcommunicatie. 

Het voorstel is de 
toezegging daarmee als 
afgedaan te markeren.

Ja

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
21-06-2023 3.1. 
Voorkeursalterna
tief Haarlem 
Waarderpolder

Beantwoording 
openstaande, 
technische 
vragen HWP

Dhr. Knapp geeft aan dat de 
nog openstaande vragen zullen 
voor de VV worden beantwoord.

J.B. Knapp De nog openstaande, 
technische vragen van 
dhr. De Ridder zijn 
voorafgaand aan de VV 
van 5 juli met de VV-
leden gedeeld.  

Ja



Het voorstel is daarmee 
de toezegging als 
afgedaan te markeren.

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
21-06-2023 3.1. 
Voorkeursalterna
tief Haarlem 
Waarderpolder

Locaties 
medicijnrestenve
rwijderaar

Mw. Mols (PvdD) vraagt of het 
niet alsnog verstandig is om de 
medicijnrestenverwijderaar nu 
meteen mee te nemen in dit 
project? Dhr. Knapp: er is 
weliswaar besloten om de 
medicijnrestenverwijderaar in 
deze scope buiten beschouwing 
te laten, maar dat betekent niet 
dat daarmee ook is bepaald dat 
deze locatie definitief wordt 
uitgesloten voor een 
medicijnrestenverwijderaar. Mw. 
Mols (PvdD) vraagt of welke 
termijn hierover enige 
duidelijkheid kan worden 
gegeven. Dhr. Knapp zegt toe in 
de VV -na overleg in het 
college- terug te zullen komen 
op de termijn waarop over de 
locaties van de 
medicijnrestenverwijderaars kan 
worden gesproken.

J.B. Knapp In de VV van november 
wordt een presentatie 
gegeven betreffende 
medicijnresten. 

Het voorstel is de 
toezegging daarmee als 
afgedaan te markeren.

Ja

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
21-06-2023 3.1. 
Voorkeursalterna
tief Haarlem 
Waarderpolder

Toevoegen 
geactualiseerde 
raming 
voortgangsrappo
rtage HWP

Mw. Corbey (Natuurterreinen):  
worden de reële te verwachten 
kosten hier echt genoemd (nu 
niet te voorziene 
kostenstijgingen daargelaten)?  
Dhr. Knapp: voor wat betreft de 
kosten is een P50 raming en de 
bandbreedte P15-P85 geschetst 

J.B. Knapp De opmerkingen worden 
opgenomen in de 
bestuurlijke 
voortgangsrapportage 
over project HWP, die 
toegevoegd wordt aan 
de Najaarsburap en 

Ja



en deze zullen aan de 
voortgangsrapportages worden 
toegevoegd ten behoeve van 
een geactualiseerde raming én 
inzicht in en ontwikkeling van de 
bandbreedte.

geagendeerd voor de 
VV van 29 november. 

Het voorstel is de 
toezegging daarmee als 
afgedaan te markeren.

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
21-06-2023 3.1. 
Voorkeursalterna
tief Haarlem 
Waarderpolder

Toelichting 
geheime 
informatie 
presentaties HWP

Dhr. Van den Berg (AWP): 
Citaat uit de mail d.d. 20 juni 
plus de drie bijbehorende 
bijlagen naar aanleiding van 
presentatie 19 juni: hierbij 
ontvangt u deze drie 
documenten. Deze documenten 
bevatten geheime informatie.’ 
De AWP vindt het onterecht dat 
hiermee deze drie documenten 
worden voorzien van het 
predicaat ‘geheim’. De fractie 
vindt de geheime informatie -
afgezet tegen de openbare 
stukken- in generieke zin 
alleszins bescheiden. Vraag: wat 
is nu echt geheim/wat niet?  
Dhr. Knapp zegt toe om vóór de 
VV aan te geven wat wel/niet 
geheim is zodat fracties de 
openbare informatie met 
fractie/achterban kunnen 
bespreken.

J.B. Knapp Op 27-06-2023 hebben 
de VV-leden per e-mail 
informatie ontvangen 
over de verdeling 
openbare informatie en 
geheime sheets. 

Het voorstel is de 
toezegging daarmee als 
afgedaan te markeren.

Ja


